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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A közmunkaprogram hatékonysága látható az állami erdőgazdaságoknál is?"címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni dr . Herczog László miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Ur!

2008. december 22.-én fogadta el az Országgyűlés a 2008. évi CVII. törvényt, a közkeletű
nevén az „Út a munkához” címet viseli .
A törvény megalkotásának előzményeit és indikátorait mindannyian jól ismerjük. Alapjában
véve azt a célt kellett volna szolgálnia (már ha a normaszöveg végleges változata ezt tükrözt e
volna), hogy visszasegítse a munka útjára azokat, akik onnan kiszorultak, vagy eltévelyegtek .
Ennek szellemében a törvény több ponton is rendelkezik a közmunka kérdésér ől, melyet
számos esetben az önkormányzatok tovább szabályoznak .

Kérdéseim a következőek:

• Milyen rendező elv alapján fordítottan kiemelten nagy összeget a profitorientált állam i
erdőgazdaságok számára a közmunkaprogramban történő részvételhez?

• Ez esetben miként értelmezik a jogalkotó szándékát, ugyanis nyereségérdekelt cégnél ,
ahol a vezető i prémiumok eredményfüggők, miként fér bele a „közmunka”?

• A program keretében eddig hányan, hol és milyen munka keretében dolgoztak állami
erdőgazdaságoknál ?

• Az elvégzett munka hogyan hasznosul, és az értéke milyen módon jelenik meg az
erdészetek könyvelésében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . július 16 .

Írásbeli kérdés
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